

# IM FIRST CLASS

— 奢 华 极 致 —

exclusive luxury . enriching life

## **Designing Luxury:** The Art & Soul of Hospitality Spaces 设计奢旅 探索酒店空间的艺术与灵魂



Volume 25 / June-September 2026 RM18 PP19250/10/2017(034785)



## Imperial Hotel, Kyoto

### 京都帝国饭店

#### Reimagined with an Ethos of “Old Is New”

#### 以「旧即是新」设计理念重新诠释

Opened in March 2026, the Imperial Hotel, Kyoto is a 55-room sanctuary of heritage and modern grace. Rising within the restored Yasaka Kaikan, a nationally registered Tangible Cultural Property in Gion, the hotel introduces four destinations for culinary discovery: REN, YASAKA, OLD IMPERIAL BAR, and THE ROOFTOP, each conceived as an intimate stage for flavour, craft, and atmosphere inspired by the city's seasons.

The Imperial Hotel, Kyoto reimagined the 1936 Yasaka Kaikan with an ethos of “old is new”, preserving historic fabric while introducing interiors shaped by materiality and restraint. The design draws on Japanese marble, Ōya stone, and Tamina-ishi, together with crafted woodwork and, in the North Wing, tatami flooring, grounding the experience in Kyoto's climate and craft culture.

The overall palette favours warm woods, nuanced neutrals, and subdued metallic accents, creating public spaces and guest rooms that feel quietly luminous and seasonally attuned. With 55 guest rooms and a quartet of culinary destinations, the hotel promises an experience that is as much about atmosphere as it is about taste.





Imperial Suite © Imperial Hotel, Kyoto



REN © Imperial Hotel, Kyoto



YASAKA © Imperial Hotel, Kyoto



OLD IMPERIAL BAR © Imperial Hotel, Kyoto



THE ROOFTOP © Imperial Hotel, Kyoto

于2026年3月开业的京都帝国酒店，是一家拥有55间客房的静谧居所，完美融合了历史底蕴与当代优雅风格。酒店坐落于祇园，由被日本列为国家注册有形文化财产——八坂会馆改建而成，并设有四个餐饮场所：REN、YASAKA、OLD IMPERIAL BAR和THE ROOFTOP，各以京都四季为灵感，呈现风味、工艺与氛围的完美融合。

京都帝国酒店以「旧即是新」的设计理念，重新诠释了建于1936年的八坂会馆，在保留历史建筑肌理的同时，以材质和克制为核心塑造室内空间。酒店大量运用日本大理石、大谷石和Tamina-ishi，并结合精细木作工艺，在北翼区域更铺设榻榻米，将京都的气候与工艺文化融入其中，营造出浓郁的京都风情。

整体色调以温润木质、细腻中性色及低调的金属元素为主，使公共空间与客房营造出静谧而柔和的光感、与季节变幻相呼应。在55间客房和四间餐饮场所的共同构建下，酒店所提供的不仅是住宿体验，更是兼具氛围与味觉享受的感官旅程。

#### Imperial Hotel, Kyoto

Address: 570-289 Gionmachi-Minamigawa, Higashiyama Ward, Kyoto 605-0074, Japan

Website: [www.imperialhotel.co.jp/en/kyoto](http://www.imperialhotel.co.jp/en/kyoto) | Facebook: [www.facebook.com/imperialhoteljapan](https://www.facebook.com/imperialhoteljapan) | Instagram: [www.instagram.com/imperialhoteljapan/](https://www.instagram.com/imperialhoteljapan/)